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[Ministeren for offentlige arbejder.] 
ned, hvis man følger princippet her, selv om 
der ingen trafikdækning er. Problemet bli- 
ver, hvor man så skal sige: her skal det gø- 
res, og her skal det ikke gøres. Her må man 
have et udgangspunkt for sine beslutninger, 
ikke alene på de sønderjyske veje, men alle 
steder, hvor man gennemfører det. 

(Kort bemærkning). 
Bilgrav-Nielsen (RV): 

Jeg vil gerne spørge ministeren direkte, 
om han skønner, han har administreret i 
henhold til lov om offentlige veje i sagen 
vedrørende det indskrænkede sønderjyske 
motorvejsanlæg, hvor jeg gengav, hvad der 
står i paragraffen, at sagen skal forelægges 
og forhandles, før der fremsættes lovforslag. 

Ministeren for offentlige arbejder (Niels 
Matthiasen): 
Ja. Men forhandlingerne er ikke afsluttet. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
. vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget henvises til 

udvalget om offentlige arbejder. Hvis ingen 
gør indsigelse mod dette forslag, betragter 
jeg det som vedtaget. (Ophold). Det er ved- 
taget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Første behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om radiokommunikation. 
(Lovforslag nr.. 174. Fremsat 29/1 76). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Henning Jensen (S): 
I forslag til lov om ændring af lov om ra- 

diokommunikation anmoder ministeren om, 
at der bliver foretaget nogle redaktionelle 
ændringer i lov om radiokommunikation, 
som betyder, at ministeren kan forhandle 
med det færøske landsstyre om de færøske 
radioforhold. 

Dette forslag - støtter vi gerne. 

Jens Jacobsen (V): 
Venstre kan tilslutte sig det foreliggende 

lovforslag. 

Arentoft (FP): 
Fremskridtspartiet kan også tilslutte sig 

det fremsatte lovforslag. 

Burgdorf (KF): 
Også det konservative folkeparti accepte- 

rer. 

Kristine Heltberg (SF): 
Jeg kan kun sige det samme. 

Svend Erik Sørensen (KrF): 
Vi har heller ikke nogen indvendinger. 

홢 Ministeren for offentlige arbejder (Niels 
Matthiasen): 
Jeg siger tak. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Ønskes der udvalgsbehandling? (Ophold). 

Da det ikke er tilfældet, går lovforslaget 
direkte til anden behandling. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Første behandling af forslag til lov om sty- 

relsen af post- og telegrafvæsenet. 
(Lovforslag nr. 175. Fremsat 29/1 7 6 ) . .  

Lovforslaget sattes til forhandling. 홢 

Normann Andersen (S): 
Lovforslag nr. 175 om styrelsen af post- 

og telegrafvæsenet skal afløse den gamle lov 
af 30. maj 1927. Det nye forslag er både en 
forenkling og en modernisering, samtidig 
med at det gerne skulle give grundlag for en 
lang række forbedringer inden for etaten. 

Selve lovteksten er ikke særlig omfatten- 
de, idet den jo stort set kun fastslår, at mi- 
nisteren for offentlige arbejder bemyndiges 
til at fastsætte de nærmere bestemmelser for 
post- og telegrafvæsenets organisation i det 
hele taget. 


